20 July 2001

travel

Mrs. Me-Jeong Cheong-Hong and Youngchul, 21 July–10 August, to Korea, on home leave.

Dr. M.C. Palada, 23–25 July, to Sacramento, USA, to attend the 98th Annual Meeting of the American Society for Horticultural Science; and to present a poster entitled ‘Tomato Production under Organic and Synthetic Mulch with Drip Irrigation’; 26 July–1 August, to East Lansing, to attend a Ph.D. dissertation defense (exam) by a graduate student at Michigan State University.

Dr. Peter Hanson, 27 July–19 August, to USA, on home leave.

Dr. Katinka Weinberger, 28 July–2 September, to Germany, on home leave; 3 September, to Bonn, Germany, to visit the ZEF Bonn for development research; 4–6 September, to attend a conference entitled “Sustainable Food Security for All International Food Policy Research Institutes”.

- Source: Yvonne Ting/DAO

Seminar Announcement

Speaker
:
Dr. Yang Ling Ling


Prof. and Dean of Life Science College



National Chiayi University

Topic
:
Traditional Chinese Diets for Health and Nutrition

Time
:
1500–1600 hours, Thursday, 26 July 2001 (coffee afterwards)

Venue
:
Conference Room I, 2nd floor, Chandler Hall
All are welcome!

- Source: Dr. T.C. Wang/Seminar Coordinator

NEWS FROM THE AVRDC GOODWILL CLUB

On 8 and 15 June we reported that the Chi-Shan Educational Institute for the Mentally Retarded (located in Chi-Shan, Kaohsiung County) needs assistance badly. We are very happy to report that several people have responded to our appeals. This is much appreciated. The total amount of donations we received is NT$12,000 and the AVRDC Goodwill Club will contribute an additional NT$10,000 to the Institute. Now we are scheduling to make a visit to Chi-shan on 28 July, Saturday. Persons interested in joining the trip should meet in front of the Cafeteria before 0830 hours on 28 July. For details please contact Mrs. Irene Tsou (ext. 801) or Ms. Lydia Wu (ext. 240).
亞蔬愛心社：6月8日及15日本社連續報導高雄縣旗山智障教養院經營困難，急需各界伸援，獲得中心同仁愛心回應，共收到指定捐款一萬二仟元；愛心社將另外配合撥款一萬元，訂於7月28日上午專程前往旗山訪視捐贈，有意同行者，請於7月28日（星期六）上午8點30分前於餐廳前集合搭車，詳情請洽社長鄒馬楚娟（分機801）或吳穗芳（分機240）。
- Source AVRDC Goodwill Club（亞蔬愛心社）
vegetables can give you more energy

Paul McCartney Declares His Love – for Vegetables

London – All you need are vegetables, former Beatle Paul McCartney says as he prepares to show his well-being by undertaking a new concert tour. McCartney, 59, who is ready to hit the road again for the first time in eight years, says being vegetarian for the past quarter of a century has kept him going strong. “The benefit of vegetarian diet is that it gives you more energy,” McCartney said in a statement released in London at the start of Britain’s National Vegetarian Week.

- Source: Provided by Mr. Ronald Mangubat from the Reuters’ coverage

news from the recreation and social committee

Bowling Party

Everyone is welcome to go bowling on Tuesday, July 24. AVRDC will provide free transportation to the Shanhua Bowling Alley. The Recreation & Social Committee will give everyone a coupon for one free game. Other games will cost you 20NT each and shoes cost 10NT (so bring about 50NT). There is no fee for trainees from developing countries. We will meet outside the cafeteria at 7:00PM and come back around 8:45 PM. 

保齡球賽：歡迎亞蔬各位同仁參加7月24日（星期二）的保齡球比賽，中心將免費提供交通車到善化保齡球館，康樂委員會將贈送每位參加同仁一張免費（一局）的優待券，其餘的每局收取20元，另加租鞋費10元，來自開發中國家的學員則完全免費優待，交通車將於下午7:00在餐廳前出發，8:45返回亞蔬。

Dancing Lessons at AVRDC

A professional dance teacher from Tainan has agreed to come to AVRDC on Tuesday nights and teach ballroom dancing.  We will have classes for 4 consecutive Tuesday nights from 7:00-8:30 PM, beginning on August 7. The classes will meet in the second floor of the cafeteria building. The teacher recommends that we learn the waltz, tango, cha cha, and jitterbug. He speaks both Chinese and English. The fee for course will be 150NT per person.  If interested, please contact Melissa (ext. 403) or Tom (ext. 570). Registration is limited and on a first-come, first-serve basis. Spouses and friends are also welcome to sign up.
舞蹈課程：一位台南的舞蹈老師已同意每星期二晚上到本中心教課，課程將從8月7日開始，連續上4個星期，上課時間為晚上7:00至8:30，上課地點為餐廳二樓，課程包括華爾滋、探戈、恰恰及吉魯巴。他將以中英文同時教學，費用為每人150元，如有興趣參加者，請與林潤君（分機403）或卡伯（分機570）聯絡，由於名額有限，先報名的優先參加，歡迎同仁及配偶或朋友前來參加。

This Week in the On-line Newsletter
This week’s edition includes scoring updates of the billiards tournament, photos of the billiards tournament and dragonboat races, photos of all trainees, and registration lists for the next trip to Chi Mei and dancing classes. Plus it has everything that you see in the written newsletter, not to mention everything in last week’s too.  Check it out at <http://www.avrdc.org.tw/news/home.html>. Make this newsletter your computer’s home page and stay informed.
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亞蔬網路週報：本週的內容包括最新的撞球比賽結果及照片、龍舟競賽、學員的照片及參加奇美博物館旅遊和舞蹈課的報名名單，加上亞蔬本星期出版的週報所有的內容，及上星期週報未提到的內容。請多與本網路新聞站聯絡，網址為<http://www.avrdc.org.tw/news/home.html>，並請將此網址放在您的電腦的網頁上。
Billiards Championship on Wednesday

The championship of the men’s and women’s billiards tournament will be held during the recreation time at 3:00 PM 25 July. Good luck! Daily scoring updates and photos are in the on-line newsletter.
撞球冠軍大賽：男女冠軍賽將於7月25日娛樂時間下午3:00舉行，祝各位選手好運，每日最新的比賽結果及照片將於網路新聞上公佈。

Volleyball Tournament

August’s official recreation activity will be volleyball.  There will be men’s and women’s tournaments. Please contact Mr. Su Fu Cheng (ext. 423) by Friday, August 3 to sign up for the competition.
排球比賽：本中心八月份的娛樂活動為排球，將分為男排與女排兩種賽程，請於8月3日（星期五）前，向蘇富正（分機423）報名參加。
Chi Mei Trip Reminder

On Saturday, July 28, we will have our second trip to Chi Mei Museum.  There are still a few openings available.  The bus will leave AVRDC from the cafeteria at 12:10 PM. If interested, please contact Melissa (ext. 403) or Tom (ext. 570).  The list of registrants is on the internet at http://www.avrdc.org.tw/news/chimei.html
奇美博物館參觀旅遊：7月28日（星期六）的奇美博物館參觀旅遊活動，請勿忘記，目前仍有一些空位，歡迎報名參加。交通車將於當日12：10在餐廳前出發，如有興趣，請向林潤君（分機403）或卡伯（分機570）報名，報名表可在網路上取得，網址為http://www.avrdc.org.tw/news/chimei.html。
- Source: R&S Committee

LOST 

Bring my bicycle back, please! My blue bicycle has a broken basket and seat. It was “lost” when I unlocked it for repair. Thank you!

球莖蔥組程新珺小姐遺失藍色腳踏一輛，車無鎖, 座墊、車籃皆破損等待修理中, 請誤騎者放回實驗大樓後方車棚. 謝謝!
- Source: Vicky/Bulb Allium Unit 

Humor

On small talk, disastrous: An English aristocrat was sitting in a box next to Lord North and started a conversation with him. He noticed two women walk into the box directly opposite and chose it as a topic of conversation. ‘Who is that ugly woman who just came in?’ Lord North smiled. ‘Oh, that is my wife,’ he said pointedly. His companion grew flustered. ‘Sir, I beg your pardon. I do not mean her. I mean that shocking monster who is along with her.’ ‘That,’ replied Lord North, ‘is my daughter.’

- Source: OPC

this week’s movies in tainan and matou

Theater/Location
Film


Nan-Du 南都
(138, Yu-Ai St.)

Tel: 222-2383
The Mummy Returns  神鬼傳奇2
Pearl Harbor  珍珠港
Shrek  史瑞克
The Lost Empire  失落的帝國
Lara Croft: Tomb Raider

 蘿拉卡芙特古墓奇兵

Nan-Tai 南台
(317, Yu-Ai St.)

Tel: 223-2426
The Mummy Returns  神鬼傳奇2
Pearl Harbor  珍珠港
The Lost Empire  失落的帝國
Dr. Doolittle 2  怪醫杜立德2
Lara Croft: Tomb Raider

 蘿拉卡芙特古墓奇兵



Kuo-Hwa 國花
(118, Min-Chuan Rd. Sec. 2)

Tel: 226-1213
Cats & Dogs  貓狗大戰
Pearl Harbor  珍珠港

Moulin Rouge  紅磨坊
Dr. Doolittle 2  怪醫杜立德2
Spy Kids  小鬼大間諜

Ma-Tou 麻豆
(106-7, Hsing-chung Rd.,

 Ma-Tou) Tel: 572-2159
Yamakasi  企業戰士
Angel Eyes  超感應頻率
Moulin Rouge  紅磨坊

Love on a Diet  瘦身男女

- Source: OPC


Weather Summary (12–18 July 2001)









Temperature ((C)
Max

Min.

Monthly precipitation record (mm)






Absolute
34.0

24.3

Accumulation to date
122.0



Weekly mean
32.6

24.95

Normal (July)
402.8



Normal (July)
32.5

24.7











Yearly precipitation record (mm)




Relative humidity (%)

93.5

56.0

Accumulation to date
1394.0



Evaporation (mm)

32.16


Normal (January to July)
1118.4
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